

## Flat-Back Rain Barrel

### Link Kit Instruction



#### Contents:

- 1 - 12" long piece of 1" clear hose
- 2 - 1" Nylon hose clamps

#### Method:

1. Position Flat Back Rain Barrels in desired location.
2. Drill appropriate connection nipples on each of the barrels using a 1/2" spade drill bit (not supplied).
3. Measure length of hose required.
4. Cut Hose to desired length.
5. Slip both Hose clamps over hose.
6. Place Hose over each Barrel connection nipple. Push and twist into position.
7. Position hose clamps over barrel nipple.
8. Squeeze hose clamps until a tight connection is obtained.

**WARRANTY:** RTS Companies Inc. ("RTS") warrants the goods sold (the "Products") are free from defects in materials or workmanship, under normal use and service, for a period of one year after the date of shipment of the goods.

**ORIGINAL PURCHASER:** This warranty only applies to the original purchaser of the Products (the "Purchaser") and is not assignable or transferable.

**OTHER RTS TERMS AND CONDITIONS:** The foregoing provisions are subject to the terms and conditions applicable to the sale of the Products to the Purchaser.

## Baril à dos plat

### Instructions pour le kit de liaison



#### Inclus:

- 1 - tuyau (transparent) de 12 po de long et de 1 po de largeur.
- 2 - colliers de tuyau en nylon, de 1 po chacun.

#### Instructions:

1. Placer les barils à l'endroit désiré.
2. Sur chaque baril, percer les raccords appropriés en utilisant une scie pour des trous de 3/4 de po.
3. Mesurer la longueur du tuyau requis.
4. Couper le tuyau afin d'obtenir la longueur désirée.
5. Glisser les deux colliers sur le tuyau.
6. Placer le tuyau sur les raccords. Pousser et visser jusqu'à ce qu'il soit bien placé
7. Mettre les colliers sur le raccord du baril.
8. Presser les colliers jusqu'à ce que le tuyau soit solidement connecté au baril.

**GARANTIE:** RTS Companies Inc offre une période de garantie de 1 an à partir de la date de la vente, contre les défauts de fabrication. La garantie s'applique uniquement si le produit est utilisé à l'intérieur des limites d'utilisation normale, telles que décrites dans le manuel d'instructions. Une copie complète de la politique de garantie peut être obtenue par téléphone 1-800-663-2803 ou [www.rts-homeaccents.ca](http://www.rts-homeaccents.ca)

**VALIDITE:** La garantie est valide seulement pour l'acheteur original du produit, non-transférable, non-assignable.

**Autres Termes et Conditions RTS:** Autres Termes et Conditions RTS : Toutes les transactions et provisions sont sujettes aux Termes et Conditions Standards de RTS.

Please Contact RTS Companies for  
any questions or concerns

### **RTS Companies**

1-800-663-2803 (Canada)

1-888-641-3077 (USA)

[info@rtscompaniesinc.com](mailto:info@rtscompaniesinc.com)

5510-000151-00-00

Rev 4 - April 2011



Vous pouvez nous  
joindre pour toutes questions:

### **RTS Companies**

1-800-663-2803 (Canada)

1-888-641-3077 (USA)

[info@rtscompaniesinc.com](mailto:info@rtscompaniesinc.com)

5510-000151-00-00

Rev 4 - Avril 2011

